
 

                                  PROTOKÓŁ Nr XI/19 

 

z XI Sesji Rady Gminy Działdowo, 

która odbyła się w dniu 18 lipca 2019 r. w sali konferencyjnej Urzędu Gminy Działdowo. 

 

W Sesji zgodnie z załączoną listą obecności uczestniczyło  12  radnych. Nieobecni radni:  

S.Lemańska , K. Doliński, K.Chyliński,  

 

Sesja odbyła się w godzinach 1005 –1115 

 

Spoza Rady w Sesji uczestniczyli: 

 

 

Mirosław Zieliński    - Wójt Gminy 

Jan Świniarski     - Sekretarz Gminy 

Wioleta Markowska               - Zastępca Skarbnika Gminy 

Aleksandra Kowalska -Kierownik Gminnej Biblioteki Publicznej  

w Burkacie 

Danuta Smereczyńska - Kierownik Referatu Oświaty, Kultury, Zdrowia 

i Promocji 

Marcin Krajewski - Kierownik Referatu Strategii, Funduszy 

Europejskich,  Zarządzania Kryzysowego i 

Spraw Obronnych  

Grzegorz Małachowski -Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej, 

Planowania Przestrzennego, Gospodarki 

Gruntami i Ochrony Środowiska 

Tadeusz Szeremeta - Komendant Gminny OSP 

Kamila Piotrowska  -Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Działdowie 

Wiesława Gierłachowska - Radca prawny 

Michał Sobieraj - główny projektant /Biuro Architektoniczno-

Urbanistyczne BDK w Olsztynie/  

 

Sołtysi,  media lokalne. 
 

Ad. pkt 1 

Przewodnicząca Rady Gminy K.Wasiak dokonała otwarcia XI Sesji Rady Gminy 

Działdowo. Następnie powitała uczestników sesji, po czym na podstawie listy obecności 

stwierdziła prawomocność obrad. 

Przewodnicząca Rady poinformowała,  że na drzwiach wejściowych do sali obrad 

zamieszona jest klauzula informacyjna zgodnie z wymogami RODO. Informacja ta również 

wyświetlana jest na sali przed rozpoczęciem obrad. Każdy z uczestników sesji ma możliwość 

zapoznania się z jej treścią.  



 

Ad.pkt 2 

Przewodnicząca K.Wasiak zapytała o wnioski do porządku obrad. 

Wójt Gminy wnioskował o wprowadzenie do porządku obrad dodatkowego punktu  

w brzmieniu: Podjęcie uchwały w sprawie skargi do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego 

w Olsztynie na niewykonanie przez Radę Gminy Działdowo czynności nakazanej prawem. 

Przewodnicząca Rady zaproponowała oznaczenie dodatkowego punktu jako punkt 15 

porządku obrad, następnie punkt 16. Sprawy bieżące, punkt 17. Zamknięcie obrad. 

Przystąpiono do głosowania w sprawie wprowadzenia dodatkowego punktu do porządku 

obrad. 

Dodatkowy punkt do porządku obrad wprowadzono jednogłośnie ,tj.  12 głosami „za” 

/protokół z imiennego głosowania radnych stanowi załącznik nr 3 do protokołu/ 

Następnie przystąpiono do głosowania nad porządkiem obrad po zmianach. 

Rada Gminy jednogłośnie tj. 12 głosami „za” przyjęła porządek obrad w następującym 

brzmieniu: 

1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad.  

2. Rozpatrzenie wniosków do porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z X Sesji Rady Gminy. 

4. Sprawozdanie Wójta z działalności w okresie międzysesyjnym. 

5. Wolne wnioski i informacje.  

6. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego gminy Działdowo w obrębach geodezyjnych: Księży Dwór, Petrykozy, 

Wysoka. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego gminy Działdowo w obrębach geodezyjnych: Komorniki, Burkat, 

Pierławki, Kisiny. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego gminy Działdowo w obrębach geodezyjnych: Burkat, Komorniki, 

Niestoja, Filice, Krasnołąka. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie w drodze przetargu 

nieruchomości gruntowej, położonej w obrębie Turza Wielka.  

10. Podjęcie uchwały w sprawie pozbawienia statusu pomnika przyrody. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie pozbawienia statusu pomnika przyrody. 



 

12. Podjęcie uchwały w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych, których 

właścicielem lub zarządzającym jest Gmina Działdowo, warunków i zasad korzystania 

z tych przystanków. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany w budżecie Gminy Działdowo na 2019 r. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie połączenia samorządowych instytucji kultury-Gminnej 

Biblioteki Publicznej w Burkacie i Gminnego Ośrodka Kultury i Sportu w Działdowie. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie skargi do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego  

w Olsztynie na niewykonanie przez Radę Gminy Działdowo czynności nakazanej 

prawem. 

16. Sprawy bieżące. 

17. Zamknięcie obrad. 

/protokół z imiennego głosowania radnych stanowi załącznik nr 4 do protokołu/ 

 

Ad. pkt 3 

Protokół z X Sesji został przyjęty jednogłośnie bez odczytywania, tj. 12 głosami „za”. 

/protokół z imiennego głosowania radnych stanowi załącznik nr 5 do protokołu/ 

 

Ad.pkt 4 

Wójt Gminy M.Zieliński  przedstawił sprawozdanie z działalności w okresie 

międzysesyjnym, z uwzględnieniem wydanych zarządzeń i wykonanych uchwał 

/ Sprawozdanie stanowi załącznik nr 6 do protokołu/.  

Wójt Gminy omówił główne zadania realizowane w okresie międzysesyjnym:  

- zakończono prace remontowe drogi wewnętrznej w Turzy Wielkiej, które w całości były 

finansowane przez KOWR oraz  chodnik realizowany w ramach funduszu sołeckiego, 

- rozpoczęto remont remizy w Patrykozach,  

- wykonano podjazd przy moście w Zakrzewie, 

- przeprowadzono dwie wizyty na obozie w Siemianach, gdzie przebywają dzieci na 

koloniach, 

- trwa remont jadalni w Uzdowie (dofinansowanie z programu Posiłek w szkole i w domu)  

i oddziału zerowego, który zostanie przeniesiony na parter, 

- odświeżane są sale lekcyjne w szkołach w Ruszkowie i Uzdowie, zgodnie  z zaleceniami 

sanepidu, 

- powstał system powiadamiania SMS w Gminie Działdowo (gmina będzie powiadamiała  

o awariach np. w dostawie wody, o wydarzeniach sportowych, kulturalnych). 

 

Ad.pkt 5 



 

 Nikt nie zabrał głosu. 

 

Ad. pkt  6 

Pan Michał Sobieraj zreferował projekt uchwały.  

Plan w obrębach geodezyjnych Księży Dwór, Petrykozy, Wysoka. Głównym celem planu 

było ograniczenie rozwoju wielkopowierzchniowych ferm drobiu i trzody chlewnej. Jest to 

kolejna edycja zabezpieczenia gminy przed tego typu inwestycjami. Kontynuujemy 

ograniczenia, które były wprowadzone w innych częściach gminy. Na terenach zabudowy 

zagrodowej jest to z maksymalną obsadą 60 DJP, na terenach rolniczych 40 DJP. W trakcie 

procedury uzyskaliśmy wszystkie wymagane opinie i uzgodnienia. Na etapie wyłożenia do 

publicznego wglądu nie wpłynęły uwagi w związku z czym możemy przedstawić pod 

głosowanie. 

Następnie pan M.Sobieraj omówił poszczególne załączniki graficzne do projektu uchwały.   

Przewodnicząca Rady K.Wasiak poprosiła o pytania. 

Pytań do projektu uchwały nie było.  

Przewodnicząca Rady K.Wasiak poprosiła Przewodniczącego Komisji Ochrony 

Środowiska, Rolnictwa, Prawa, Porządku i Ochrony Przeciwpożarowej o przedstawienie 

opinii komisji w sprawie omawianego projektu uchwały.  

Przewodniczący Komisji Z.Świerczewski poinformował, że komisja pozytywnie i bez 

poprawek zaopiniowała projekt uchwały, jednogłośnie tj. 6  głosami „za” 

Przystąpiono do głosowania.  

Rada gminy jednogłośnie tj.  12  głosami „za” podjęła 

Uchwałę Nr XI/97/19 w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego gminy Działdowo w obrębach geodezyjnych: Księży Dwór, Petrykozy, 

Wysoka. 

/protokół z imiennego głosowania radnych stanowi załącznik nr 7 do protokołu/ 

Uchwała stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

 

Ad. pkt  7 

Pan Michał Sobieraj przedstawił projekt uchwały, informując, że jest to  kolejny plan, 

którego głównym celem jest ograniczenie rozwoju wielkopowierzchniowych ferm drobiu  

i trzody chlewnej. Ustalenia co do tych konkretnych gałęzi przemysłu: na terenach zabudowy 

zagrodowej  maksymalna obsada wynosi 60 DJP, na terenach rolnych 40 DJP.  

Następnie projektant M.Sobieraj omówił poszczególne załączniki graficzne.  

Przewodnicząca Rady K.Wasiak poprosiła o pytania. 



 

Pytań do projektu uchwały nie było.  

Przewodnicząca Rady K.Wasiak poprosiła Przewodniczącego Komisji Ochrony 

Środowiska, Rolnictwa, Prawa, Porządku i Ochrony Przeciwpożarowej o przedstawienie 

opinii komisji w sprawie omawianego projektu uchwały.  

Przewodniczący Komisji Z.Świerczewski poinformował, że komisja pozytywnie i bez 

poprawek zaopiniowała projekt uchwały, jednogłośnie tj. 6  głosami „za” 

Przystąpiono do głosowania.  

Rada gminy jednogłośnie tj.  12  głosami „za” podjęła 

Uchwałę Nr XI/98/19 w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego gminy Działdowo w obrębach geodezyjnych: Komorniki, Burkat, 

Pierławki, Kisiny. 

/protokół z imiennego głosowania radnych stanowi załącznik nr 9 do protokołu/ 

Uchwała stanowi załącznik nr 10 do protokołu.  

 

Ad.pkt 8 

Pan Michał Sobieraj zreferował projekt uchwały informując, że jest to kolejny plan, którego 

głównym celem jest ograniczenie rozwoju wielkopowierzchniowych ferm drobiu i trzody 

chlewnej. Omówił szczegółowo poszczególne załączniki graficzne do projektu uchwały.  

W odniesieniu do terenów przedstawionych na załączniku nr 6 obręb Burkat projektant 

wskazał na obszar, do którego wniesiono uwagę, w której podniesiono, aby zlikwidować 

drogę wewnętrzną. Właściciel terenu wniósł o likwidację drogi, lasu oraz zmianę terenu  

z zabudowy zagrodowej na mieszkaniową. Tak jak podano w uzasadnieniu do rozstrzygnięcia 

tej uwagi, nie ma możliwości zmiany tego terenu pod zabudowę mieszkaniową, z uwagi na 

kierunki jakie wyznacza Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 

przestrzennego Gminy Działdowo. Jedyna możliwość rozwoju i zabudowy to zabudowa 

zagrodowa. Las również pozostawiono w obecnym kształcie z uwagi na stan faktyczny jaki 

jest w terenie, czyli istniejący drzewostan, który jest sukcesją znajdującego się drzewostanu  

w sąsiedztwie działki.  Przychylono się do części uwagi odnośnie likwidacji drogi 

wewnętrznej dzielącej działkę na pół. Pozostawiono krótki fragment, który stanowi dojazd do 

istniejącej zabudowy od północy. Droga jest praktycznie wyjeżdżona w terenie dlatego była 

propozycja, aby ją usankcjonować. Ze względu na uwagę właściciela zakończyliśmy ją na 

etapie takim, jaki jest faktycznie potrzebny do komunikacji istniejącej zabudowy.  

Przewodnicząca Rady K.Wasiak poprosiła o pytania. 

Pytań do projektu uchwały nie było.  



 

Przewodnicząca Rady K.Wasiak poprosiła Przewodniczącego Komisji Ochrony 

Środowiska, Rolnictwa, Prawa, Porządku i Ochrony Przeciwpożarowej o przedstawienie 

opinii komisji w sprawie omawianego projektu uchwały.  

Przewodniczący Komisji Z.Świerczewski poinformował, że komisja pozytywnie i bez 

poprawek zaopiniowała projekt uchwały, jednogłośnie tj. 6  głosami „za”. 

Przystąpiono do głosowania w sprawie uwzględnienia  w części uwagi wniesionej do 

wyłożonego do publicznego wglądu projektu miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego Gminy Działdowo w obrębach geodezyjnych Burkat, Komorniki, Niestoja, 

Filice, Krasnołąka. 

Rada gminy jednogłośnie rozstrzygnęła o uwzględnieniu uwagi w części (zgodnie  

z rozstrzygnięciem Wójta Gminy), tj. 12 głosami „za”. 

/protokół z imiennego głosowania radnych stanowi załącznik nr 11 do protokołu/ 

Następnie Przewodnicząca K.Wasiak zarządziła głosowanie nad uchwałą. 

Rada gminy jednogłośnie tj.  12  głosami „za” podjęła 

Uchwałę Nr XI/99/19 w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego gminy Działdowo w obrębach geodezyjnych: Burkat, Komorniki, 

Niestoja, Filice, Krasnołąka. 

/protokół z imiennego głosowania radnych stanowi załącznik nr 12 do protokołu/ 

Uchwała stanowi załącznik nr 13 do protokołu.  

 

Ad.pkt 9 

Kierownik G.Małachowski zreferował projekt uchwały, wskazując na mapie położenie 

przedmiotowej nieruchomości.  

Powierzchnia działki wynosi 1351m2 . W miejscowym planie zagospodarowania 

przestrzennego gminy oznaczona jest symbolem M1-zabudowa mieszkaniowa- zabudowa 

zagrodowa. Według operatu szacunkowego wartość rynkowa prawa własności gruntu wynosi 

14 300 zł. Do ceny wylicytowanej zostanie doliczony podatek VAT. 

Przewodnicząca Rady K.Wasiak poprosiła o pytania. 

Pytań do projektu uchwały nie było.  

Przewodnicząca Rady K.Wasiak poprosiła Przewodniczącego Komisji Gospodarki, 

Budżetu i Finansów o przedstawienie opinii komisji w sprawie omawianego projektu 

uchwały.  



 

Przewodniczący Komisji Gospodarki, Budżetu i Finansów J.Szudrewicz poinformował, 

że komisja pozytywnie i bez poprawek zaopiniowała projekt uchwały, jednogłośnie, 

 5 głosami „za”. 

Przystąpiono do głosowania. 

Rada gminy jednogłośnie tj. 12 głosami „za” podjęła 

Uchwałę Nr XI/100/19 w sprawie wyrażenia zgody na zbycie w drodze przetargu 

nieruchomości gruntowej, położonej w obrębie Turza Wielka.  

/protokół z imiennego głosowania radnych stanowi załącznik nr 14 do protokołu/ 

Uchwała stanowi załącznik nr 15 do protokołu.  

 

Ad.pkt 10 

Kierownik G.Małachowski zreferował projekt uchwały. 

Przedmiotowa uchwała dotyczy lipy drobnolistnej, położonej w obrębie Uzdowo na działce  

nr 27, wzdłuż drogi wojewódzkiej nr 538 Łasin-Rozdroże. Wnioskodawcą jest Zarząd Dróg 

Wojewódzkich w Olsztynie, Rejon Dróg Wojewódzkich w Nidzicy. Ze względu na 

bezpieczeństwo należy tę lipę usunąć. Z takim projektem uchwały należy zwrócić się również 

do RDOŚ w Olsztynie o wyrażenie zgody. Regionalny Dyrektor Ochrony Środowiska  

w Olsztynie nie wyraził stanowiska w terminie miesiąca od dnia otrzymania wniosku a więc 

przyjmuje się, że przedmiotowa uchwała została milcząco uzgodniona. 

Przewodnicząca Rady K.Wasiak poprosiła o pytania. 

Pytań do projektu uchwały nie było.  

Przewodnicząca Rady K.Wasiak poprosiła Przewodniczącego Komisji Ochrony 

Środowiska, Rolnictwa, Prawa, Porządku i Ochrony Przeciwpożarowej o przedstawienie 

opinii komisji w sprawie omawianego projektu uchwały.  

Przewodniczący Komisji Z.Świerczewski poinformował, że komisja pozytywnie i bez 

poprawek zaopiniowała projekt uchwały, jednogłośnie tj. 6  głosami „za” 

Przystąpiono do głosowania. 

Rada gminy jednogłośnie tj. 12 głosami „za” podjęła 

Uchwałę Nr XI/101/19 w sprawie pozbawienia statusu pomnika przyrody. 

/protokół z imiennego głosowania radnych stanowi załącznik nr 16 do protokołu/ 

Uchwała stanowi załącznik nr 17 do protokołu.  

 

Ad.pkt 11 

Kierownik G.Małachowski omówił projekt uchwały.  



 

Podobna uchwała, jak poprzednia. Drzewo rośnie w pasie drogi wojewódzkiej nr 542, 

Rychnowo- Działdowo w obrębie Uzdowa na działce nr 117.  Wnioskową jest Rejon Dróg 

Wojewódzkich w Nidzicy. Uchwała zostało milcząco uzgodniona przez Dyrektora Ochrony 

Środowiska w Olsztynie.  

Przewodnicząca Rady K.Wasiak poprosiła Przewodniczącego Komisji Ochrony 

Środowiska, Rolnictwa, Prawa, Porządku i Ochrony Przeciwpożarowej o przedstawienie 

opinii komisji w sprawie omawianego projektu uchwały.  

Przewodniczący Komisji Z.Świerczewski poinformował, że komisja pozytywnie i bez 

poprawek zaopiniowała projekt uchwały, jednogłośnie tj. 6  głosami „za” 

Przystąpiono do głosowania. 

Rada gminy jednogłośnie tj. 12 głosami „za” podjęła 

Uchwałę Nr XI/102/19 w sprawie pozbawienia statusu pomnika przyrody. 

/protokół z imiennego głosowania radnych stanowi załącznik nr 18 do protokołu/ 

Uchwała stanowi załącznik nr 19 do protokołu.  

 

Ad.pkt 12 

Kierownik G.Małachowski zreferował projekt uchwały.  

W art.15 ust.2 ustawy o publicznym transporcie zbiorowym jest zapis, że określenie 

przystanków komunikacyjnych oraz warunków i zasad korzystania następuje w drodze 

uchwały podjętej przez właściwy organ danej jednostki samorządu terytorialnego. Chodzi  

o przystanki przy drogach gminnych. Poprzedni przewoźnik zakończył działalność, jest 

szansa, że pojawi się nowy, więc trzeba było te przystanki w uchwale określić, aby nowy 

przewoźnik mógł otrzymać koncesje na świadczenie tego typu usług. Załącznikiem do 

uchwały jest wykaz. Przy drogach gminnych jest 9 przystanków:  w Pierławkach k. sklepu,  

w Sękowie na dz.nr 29,  w Filicach k. świetlicy wiejskiej, w Kisinach k. świetlicy wiejskiej,  

w Krasnołące k. sklepu, w Grzybinach k. jeziora, w Malinowie k. szkoły, w Wilamowie przy 

gospodarstwie produkcyjno-rolnym, w Pożarach k. świetlicy wiejskiej. Są to przystanki 

gminne  łącznie z wiatami, pozostałe wiaty są również  gminne jednak przystanki  

w zależności od właściciela dróg są powiatowe bądź wojewódzkie.   

Przewodnicząca Rady K.Wasiak poprosiła o pytania. 

Pytań do projektu uchwały nie było.  

 



 

Przewodnicząca Rady K.Wasiak poprosiła Przewodniczącego Komisji Ochrony 

Środowiska, Rolnictwa, Prawa, Porządku i Ochrony Przeciwpożarowej o przedstawienie 

opinii komisji w sprawie omawianego projektu uchwały.  

Przewodniczący Komisji Z.Świerczewski poinformował, że komisja pozytywnie i bez 

poprawek zaopiniowała projekt uchwały, jednogłośnie tj. 6  głosami „za”. 

Przystąpiono do głosowania. 

Rada gminy jednogłośnie tj. 12 głosami „za” podjęła 

Uchwałę Nr XI/103/19 w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych, których 

właścicielem lub zarządzającym jest Gmina Działdowo, warunków i zasad korzystania 

z tych przystanków. 

/protokół z imiennego głosowania radnych stanowi załącznik nr 20 do protokołu/ 

Uchwała stanowi załącznik nr 21 do protokołu.  

 

Ad.pkt 13 

Zastępca Skarbnika W.Markowska zreferowała projekt uchwały. Omówiła proponowane 

zmiany do budżetu gminy, po stronie dochodów jak  i wydatków (załącznik nr 1 i nr 2). 

Przewodnicząca Rady K.Wasiak poprosiła o pytania do projektu uchwały. 

Pytań do projektu uchwały nie było.  

Wójt Gminy uzupełnił wypowiedź pani Skarbnik: jeże1i chodzi o kwotę 12 000 zł złożono 

wniosek do pana Starosty o dofinansowanie dla ochotniczych straży pożarnych i został 

pozytywnie zaopiniowany (przede wszystkim na umundurowanie strażaków). Kolejna rzecz: 

drogi. W tej chwili nie mam pełnej wiedzy na temat dróg, że te pieniądze otrzymamy. 

Wyprzedzamy czas. Z Programu Dróg Samorządowych wiele samorządów w Polsce ma 

otrzymać pieniądze. Jeżeli będziemy przygotowani, z chwilą gdy otrzymamy środki 

ogłaszamy przetarg.  Jeśli okaże się że nie dostaniemy pieniędzy, pani skarbnik przesunie je 

na inne zadania. Następna rzecz dotyczy sensorów: 2600 zł.  Zostaną zamontowane 4 sensory 

w gminie Działdowo. Nie wiadomo jeszcze gdzie, pewnie w większych miejscowościach, 

gdzie mamy największe skupiska zakładów. Sensory zostaną zakupione  z budżetu powiatu, 

my będziemy opłacali tylko abonament. Na razie przez rok. Jeżeli okaże się, że są 

niepotrzebne, w każdej chwili możemy zrezygnować. Jest to program ogólnopowiatowy, 

wszystkie gminy przystępują do mierzenia jakości powietrza. Zaproponowałem cztery   

miejsca, niektóre samorządy więcej,  średnio 4-6 w każdej gminie. Odnośnie środków PROW 

9730 zł i 4290 zł (środki własne) na projekt dotyczący wyposażenia świetlic w kosze na 

śmieci.  Wniosek składano do Lokalnej Grupy Działania. W ramach Odnowy Wsi  



 

stowarzyszenia z Księżego Dworu i Pożar złożyły wnioski i otrzymały środki od Marszałka 

na wnioskowane zadania.  

Przewodnicząca Rady K.Wasiak poprosiła Przewodniczącego Komisji Gospodarki, 

Budżetu i Finansów o przedstawienie opinii komisji w sprawie omawianego projektu 

uchwały.  

Przewodniczący Komisji Gospodarki, Budżetu i Finansów J. Szudrewicz poinformował, 

że komisja pozytywnie i bez poprawek zaopiniowała projekt uchwały, jednogłośnie:  

6 głosami „za”. 

Przystąpiono do głosowania. 

Rada gminy jednogłośnie tj.  12 głosami „za” podjęła 

Uchwałę Nr XI/104/19 w sprawie zmiany w budżecie Gminy Działdowo na 2019 r. 

/protokół z imiennego głosowania radnych stanowi załącznik nr 22 do protokołu/ 

Uchwała stanowi załącznik nr 23 do protokołu.  

Ad.pkt 14 

Wójt Gminy omówił projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady K.Wasiak poprosiła o pytania. 

Pytań do projektu uchwały nie było.  

Przewodnicząca Rady K.Wasiak poprosiła Przewodniczącą Komisji Oświaty, Kultury, 

Pomocy Społecznej i Ochrony Zdrowia o przedstawienie opinii komisji w sprawie 

omawianego projektu uchwały.  

Przewodnicząca Komisji E.Chojnacka poinformowała, że komisja pozytywnie i bez 

poprawek zaopiniowała projekt uchwały, jednogłośnie: 7 głosami „za”. 

Przystąpiono do głosowania. 

Rada gminy jednogłośnie tj.  12 głosami „za” podjęła 

Uchwałę Nr XI/105/19 w sprawie połączenia samorządowych instytucji kultury-Gminnej 

Biblioteki Publicznej w Burkacie i Gminnego Ośrodka Kultury i Sportu w Działdowie. 

/protokół z imiennego głosowania radnych stanowi załącznik nr 24 do protokołu/ 

Uchwała stanowi załącznik nr 25 do protokołu.  

 

Ad.pkt 15 

Przewodnicząca K.Wasiak poinformowała o skardze jaka została złożona na niewykonanie 

czynności nakazanej prawem a następnie poprosiła o pytania.  

Nikt nie zabrał głosu. 



 

Przewodnicząca Rady K.Wasiak poprosiła Przewodniczącego Komisji Ochrony 

Środowiska, Rolnictwa, Prawa, Porządku i Ochrony Przeciwpożarowej o przedstawienie 

opinii komisji w sprawie omawianego projektu uchwały.  

Przewodniczący Komisji Z.Świerczewski poinformował, że komisja pozytywnie i bez 

poprawek zaopiniowała projekt uchwały, jednogłośnie tj. 6  głosami „za”. 

Przystąpiono do głosowania. 

Rada gminy większością głosów /11 głosów „za” , 1 głos „wstrzymujący się”, 0 głosów 

„przeciw”/ podjęła 

Uchwałę Nr XI/106/19 w sprawie skargi do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego  

w Olsztynie na niewykonanie przez Radę Gminy Działdowo czynności nakazanej 

prawem. 

/protokół z imiennego głosowania radnych stanowi załącznik nr 26 do protokołu/ 

Uchwała stanowi załącznik nr 27 do protokołu.  

 

Ad.pkt 16 

Sprawy bieżące 

Przewodnicząca K.Wasiak zgłosiła uszkodzenie przepustu na drodze prowadzącej do 

oczyszczalni w Burkacie (bliżej drogi wojewódzkiej).  

Wójt Gminy poinformował, że nic nie wiedział na ten temat. Zostanie to sprawdzone i jeśli 

jest taka potrzeba naprawione.  

Radny M. Wiszowaty zapytał o informacje na temat ciągu pieszo-rowerowego w Kisinach.  

Wójt Gminy poinformował, że dwa dni temu podpisywał umowę dotyczącą finansowania. 

Wszystkie gminy zobowiązały się dofinansować, nadal wyrażają wolę i chęć uczestnictwa.  

W przypadku wyższej kwoty po przetargu wszystkie trzy samorządy są gotowe dołożyć 

środków.   

Radna K.Banaś zapytała czy coś wiadomo w sprawie autobusów. 

Wójt Gminy przekazał, że po sesji jedzie na spotkanie z przewoźnikiem.  Jest to  firma  

z Przasnysza, która wchodzi na teren powiatu Działdowskiego. Po podjęciu uchwały  

o przystankach przewoźnik będzie mógł wystąpić  do Starosty o pozwolenie na teren powiatu 

Działdowskiego. Chodzi o szkoły średnie, aby przynajmniej autobus kursował rano i aby 

dzieci miały czym wrócić.   

Sołtys E. Antosiak zapytała o plany w sprawie drogi Kisiny-Petrykozy. 

Wójt Gminy poinformował, że był obecny przy ustaleniach z panem Grochockim. Ma być 

złożony wniosek o dofinansowanie na drogę.  



 

Sołtys E.Antosiak zwróciła uwagę, że największym zagrożeniem są drzewa. Ciężko się 

wyminąć. 

Wójt Gminy powiedział, że nie odpowie na to pytanie, ale może się dowiedzieć. Zaznaczył, 

że z drzewami jest problem.  

Sołtys P. Biema poprosił o naprawę drogi gminnej do Sękowa.  

Wójt Gminy poinformował, że na razie nie ma masy ale na pewno zostanie poprawiona.  

Sołtys P.Biema wspomniał, że z lasu wywożą drzewa. Zapytał o ośrodek zdrowia  

w Uzdowie.  

Wójt Gminy powiedział, że nie ma wiedzy na ten temat. Dopóki nie będzie miał rezygnacji 

pani doktor na biurku nic nie będzie mógł powiedzieć. Krążą różne legendy na temat ośrodka 

zdrowia w Uzdowie. Umowa obowiązuje do końca roku, z trzymiesięcznym okresem 

wypowiedzenia. Jeśli taki dokument zostanie złożony  będą prowadzone rozmowy. Wszystko 

zostanie zrobione, aby ten ośrodek funkcjonował.  

Sołtys P.Biema zgłosił potrzebę naprawy dachu na budynku gospodarczym.  

Wójt Gminy zaznaczył, że zachodzi potrzeba zdjęcia połowy dachu. Rozmowy były inne, ¾ 

powierzchni to nie jest dach  gminny, jest to dach prywatny. Dachu prywatnego gmina nie 

będzie naprawiała.  

Sołtys P.Biema  poprosił, aby przynajmniej zdjąć wiszące dachówki.  

Wójt Gminy  poinformował, że w przyszłym tygodniu zajmie się tym tematem.  

Radny J.Szudrewicz zwrócił się do pani K. Piotrowskiej Kierownik Gminnego Ośrodka 

Pomocy Społecznej o możliwość przekazania zainteresowanym sołtysom, radnym kilku 

wniosków o 500 plus i na Dobry Start, aby mieszkańcy nie musieli specjalnie przyjeżdżać po 

wnioski do Działdowa. 

Kierownik K.Piotrowska odpowiedziała, że wnioski w wersji papierowej będą wydawane 

od 1 sierpnia . Nie ma problemu, aby je udostępnić.  

Radny J.Szudrewicz zapytał czy w przypadku kiedy ktoś decyduje się zapisać dziecko do 

szkoły podstawowej w Działdowie to  za bilety płaci gmina czy na swój koszt.   

Kierownik D.Smereczyńska odpowiedziała, że jeśli chodzi o szkołę podstawową to na swój 

koszt. Gmina ma obowiązek dowożenia dzieci tylko w obrębie  szkoły.  

 

 

 

 

 



 

Ad.pkt 17 

Wobec wyczerpania porządku dziennego Przewodnicząca Rady Gminy K.Wasiak 

o godz. 11.15 zamknęła XI  Sesję Rady Gminy Działdowo. 

 

        Protokołowała:                     Przewodniczyła: 

    Marta Nazarewicz                             Krystyna Wasiak 

          /Inspektor/                                            /Przewodnicząca Rady Gminy/ 

 

Przebieg sesji w pełni odzwierciedla nagranie audiowizualne z XI Sesji Rady Gminy 

Działdowo, która odbyła się w dniu 18 lipca 2019 r. 


